
Referat fra bestyrelsesmøde den 23. april 2018. 

 

Mødetidspunkt 18 – 21. 

 

Deltagere: Morten Bundgaard, Søren Schulz Clausen, Pia Sonne Buchardt, Keld 

Olsen, Niels Jørgen Nielsen, Kim Nielsen, Mikael Kristensen og Lene Katarzyna 

Beenfeldt. 

Afbud: Kurt Ejby Christensen. 

 

Pkt. 1: Afklaring af udvalg. 

 

Morten Bundgaard fremlagde forslag, at udvalgene slås sammen til 3 fremover, så 

devisen bliver: Keep it simpel; og at ansvarshavende bestyrelsesmedlem + evt. 

tidligere bestyrelsesmedlem er pendant direkte til udvalgene. 

Herefter blev udvalgslisten gennemgået og diskuteret af bestyrelsen. 

Søren S. Clausen laver ny opdateret aktivitetsliste, der fremlægges på næste 

bestyrelsesmøde. 

Søren S. Clausen tiltræder som koordinator for trænerne, og holder møde for at få 

overblik over videre tiltag. 

 

Pkt. 2: Sponsor/tøj udvalg. 

Bestyrelsen besluttede, at der laves brugerundersøgelse hos medlemmerne, så der 

dannes overblik over, hvad der reelt er af ønsker. Morten Bundgaard og Pia S. 

Buchardt udfylder dette hverv og arbejder videre med opgaven, så aftale kan 

indkredses og give billede af ønsker fremadrettet. 

 

 



Pkt. 3 + 4.: Opfølgning på kommentarer fra generalforsamlingen. 

 

- Behov for koordinator for ”aktive”: Søren S. Clausen laver skriv med info og 

sender rundt. 

 

- ”lige” distancer til Horsens Løbet: Ruterne er næsten lige. Denne proces 

var igangværende inden generalforsamlingen. 

 

- Nye møbler: Bestyrelsen besluttede, at klubben skal have nye møbler. Kim 

Nielsen koordinerer med Paw Rademacher og undersøger pris på 50 stole 

og borde. Dernæst tager bestyrelsen beslutning  mht. møbler/økonomi. 

 

- Omklædning før brug af møbler + ordensreglement: Der laves 

ordensreglement til opslag i klubben. Niels Jørgen Nielsen laver udkast og 

fremlægger dette på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

Pkt. 5: Klub/infoaften, hvor bestyrelsen forklarer, hvad den vil. 

 

Bestyrelsen foreslog en informations aften for medlemmerne med dialog om, hvad 

medlemmerne vil med Atlètica: 

• Træningstilbud 

• Socialløb – ja/nej 

• Foredrag? 

• Fysioterapi? 

• Klubtøj 

Der foreslås ½ times tid til dette infomøde efter træning, hvor også 

forretningsordenen og udvalgslisten bliver gennemgået. Dato for dette møde 

besluttes på sidste bestyrelsesmøde inden sommerferien. 

 



Pkt. 6: Ændring af vedtægter, så § 10.3 vedr. afdelingsformændenes 

beretning ved generalforsamling fjernes. 

Bestyrelsen konkluderede, at dette skal ligge som indkomne forslag fra bestyrelsen 

på generalforsamlingen. 

 

 

Pkt. 7: Evt.  

Mikael Kristensen udtalte at vedr. 1. hjælps kursus den 5. maj er kun 1 tilmeldt. 

Bestyrelsen vurderede, at hvis der ikke kommer 15-20 tilmeldte, flyttes kurset til 

efter sommerferien. Mikael Kristensen laver kort info på træneraften den 24/4, at 

sidste tilmeldingsfrist er 1. maj med min. 15 deltagere. 

Keld Olsen spurgte til efterårsløb. Søren S. Clausen oplyste, at der ikke er noget 

endeligt besluttet, men forskellige forslag er på bordet. Søren S. Clausen indkalder 

snart aktivitetsudvalget til møde vedr. klubturen, således den kan planlægges ½ år 

før start – oktoberløb! 

Keld Olsen har ajourført medlemslisten, der aktuelt viser 240-250 medlemmer. 

Johnny Simonsen indkaldes til deltagelse i næste bestyrelsesmøde med henblik på at 

lave Atlètica-mail til samtlige bestyrelsesmedlemmer, ansvarsområder samt billeder 

af bestyrelsesmedlemmerne på hjemmesiden.  

 

Datoer for næste bestyrelsesmøder : 14/5 og 11/6 kl. 18.00 

 

Referent/Lene Katarzyna Beenfeldt 

 

 

 

 


